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Protokół nr XI/19 

z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 
które odbyły się w dniu 26 czerwca 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 
 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 23 

radnych, co stanowi  100 %  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 1000, a zakończono o godz. 1240 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Otworzył obrady XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Po zapoznaniu się z listą 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Na wstępie złożył informację dotyczącą zakończonych wyborów rad osiedli (w 

załączeniu). W dalszej części posiedzenia wręczył legitymacje nowo wybranym 

Przewodniczącym Rad Osiedli gratulując w imieniu Rady Miejskiej wyboru i życząc  

dużo kreatywności, sukcesów  w działaniach na rzecz rozwoju naszego miasta oraz 

dla dobra mieszkańców, a także dalszych sukcesów w życiu osobistym zawodowym. 
 

Poprosił następnie o uwagi do  zaproponowanego porządku obrad.  

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 
 

Wnosi o przeniesienie pkt –u 11 „Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Łomża” jako  6. 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poddał pod głosowanie wniosek o przeniesienie pkt –u 11 jako 6. 

 Rada, w wyniku głosowania  23 głosami za – jednogłośnie poprawkę przyjęła. 
 

Innych uwag nie zgłoszono. 
 

Rada przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IX i X  sesji. 

2. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu maju 2019 r. /druk nr 185/ 

3. Debata nad raportem o stanie miasta za 2018 rok /druk nr /171, 171A/  

4. Podjęcie uchwał:   

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok /druk nr 174, 

174A/  

b) w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 rok /druk nr 174, 174B/ -  wiodąca Komisja Rewizyjna  

5. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 

2019 - 2031 /druk nr 187, 187/1, 187B/  

b) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 188, 188/1, 188B/ - 

wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łomża /druk nr 177, 177A/ - wiodąca   

Komisja Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania Przestrzennego 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między 

Miastem Łomża, a Gminą Wizna w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy 

/druk nr 168, 168A / - wiodąca Komisja Rodziny Pomocy Społecznej i Zdrowia  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między 

Miastem Łomża, a Gminą Miastkowo w zakresie działalności rodzinnego domu 

pomocy /druk nr 169, 169A/ - wiodąca Komisja Rodziny Pomocy Społecznej i 

Zdrowia 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie dostosowania nazwy Policealnej Szkoły Zawodowej nr 1 wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży 

/druk nr 170, 170A/ 

b) w sprawie dostosowania nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych nr 1 

wchodzącej w skład Zespołu Centrów Kształcenia Praktycznego i 

Ustawicznego w Łomży  /druk nr 170, 170B/ - wiodąca Komisja Edukacji i 

Kultury 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Łomżyńskiego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży /druk nr 175, 175A/ - wiodąca Komisja 

Edukacji i Kultury 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego /druk nr 167, 167A/ - wiodąca Komisja Rodziny Pomocy 

Społecznej i Zdrowia 

12. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Geodetów /druk nr 

179, 179A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Fabrycznej /druk 

nr 180, 180A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej 

14. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Łomży, przy ul. Zjazd i przy ul. Sybiraków /druk nr 196, 196A/ - 

wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego w Łomży /druk nr 176, 176A/ 

16. Ocena realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych miasta Łomża za 

2018 r. /druk nr 173/ - wiodąca Komisja Rodziny Pomocy Społecznej i Zdrowia 

17. Ocena realizacji Programu Rozwoju Przedsiębiorczości za 2018 rok /druk nr 165/ 

- wiodąca   Komisja Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania 

Przestrzennego 
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18. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

19. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 

Jan Olszewski  – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o uwagi do protokołów z obrad IX i X  sesji Rady Miejskiej. 

Radni uwag nie zgłosili.  Rada przyjęła protokoły z obrad IX i X sesji. 

Ad. 2 
 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o uwagi do informacji o pracy Prezydenta w miesiącu maju  2019 roku. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Przedstawił przebieg procedowania w tym punkcie. Następnie zwrócił uwagę, 

że wszyscy otrzymali Raport o stanie miasta i mogli z nim zapoznać się, nie widzi więc 

potrzeby ponownej jego prezentacji. Otwiera więc dyskusję. Jako pierwszych prosi o 

wypowiedzi radnych. Jeżeli radni nie chcą zabierać głosu, udzieli głosu mieszkańcom.  

Andrzej Wojtkowski – radny 

  Zabierając głos zaproponował, aby wypowiedzieli się mieszkańcy i być może z 

w trakcie dyskusji zrodzą  się pytania i wówczas wypowiedzą się radni. 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Zwrócił uwagę, że zgodnie z procedurą w pierwszej kolejności wypowiadają się 

radni, a dopiero później mieszkańcy spełniający wymóg formalny. 

Witold Chludziński – radny 

 Zabierając głos zwrócił uwagę, że jako radni są reprezentantami mieszkańców, 

w pierwszej kolejności powinni więc wysłuchać  głosów mieszkańców i później 

ewentualnie do tego się odnosić.   

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Powtórzył, że zgodnie z ustawą taka jest procedura, aby to zmienić, w pierwszej 

kolejności należy zmienić ustawę.  

Zbigniew Prosiński – radny 

 Zabierając glos zwrócił uwagę, że radni nie mają pytań odnośnie złożonego 

przez Prezydenta Raportu o stanie miasta. Prosi więc Przewodniczącego o udzielenie 

głosu mieszkańcom.  
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Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Udzielił głosu  mieszkańcom, którzy zgłosili się do debaty nad Raportem o stanie 

miasta. 

Odnosząc się do Raportu o Stanie Miasta za rok 2018 głos zabrali: 

Ryszard Abramowski - poruszył problemy: 

- koloru schodów na skarpie, oraz braku poręczy, 

- oznakowania  przystanków MPK nazwami,  

- wygospodarowania większego pomieszczenia dla Klubu Seniora. 

Piotr Wieryszko   - poprosił o przybliżenie planów promocji miasta poprzez sporty 

walki. 

Marek Borawski -  prosi o poinformowanie, jakie są plany na halę kultury, na jakim 

etapie jest remont, kiedy zostanie zakończony, co  będzie tam się znajdowało, czy jest 

przewidywany plan rewitalizacji całego Starego Rynku.  

Dariusz Górski – prosi o poinformowanie: 

- na jakim etapie jest budową centrum przesiadkowego, czy znany jest termin 

zakończenia prac, 

- kiedy można spodziewać się zakończenia przebudowy Filharmonii Kameralnej, 

- czy miasto skorzysta z programu przebudowy infrastruktury komunikacyjnej i które 

drogi miejskie zostałyby  uwzględnione. 

Wojciech Pietruszewski – poprosił o poinformowanie: 

- czy jest planowana kontynuacja turnieju Łomża Cup? 

- czy Prezydent i Rada planują zakup hali pneumatycznej „tzw. balona”? 

Dariusz Wojtkowski – poruszył problem dofinansowania imprez sportowych, czy nie 

można ujednolicić dofinansowania, aby mniej popularne dziedziny sportu również 

mogły otrzymywać dofinansowanie. 

Tomasz Wróblewski – prosi o wyjaśnienie: 

- w jaki sposób  miasto wspiera rozwój ekonomii społecznej w Łomży, prosi o podanie 

przykładów? 

- jak ma wyglądać rozwój ekonomii społecznej w następnych latach. 

Sebastian Jaworowski – prosi o poinformowanie: 

- jakie tereny inwestycyjne miasto ma przygotowane i jakie ma związane z nimi plany? 
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- jak Prezydent i Ratusz zapatrują się na kwestie współpracy z nowo powstałą Rada 

Przedsiębiorczości, Jakie maja pomysły na rozwój przedsiębiorczości w mieście, na 

ściągnięcie kapitału zagranicznego? 

Hieronim Łada -  prosi o poinformowanie co będzie się działo w chwili obecnej z ŁKS. 

Teresa Dzięgielewska -  prosi o poinformowanie jak wygląda polityka senioralna w 

mieście Łomża.  

Elżbieta Grzanko – przedstawiła zakres działania Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów, podkreślając, że łomżyńscy seniorzy są pełni uznania dla 

działalności Prezydenta Miasta, który od kilku lat z zaangażowaniem wspiera 

seniorów. Zauważyła, że tak wielu zadań dla mieszkańców miasta nie podjął się żaden 

Prezydent. Podziękowała za dotychczasowe działania i współpracę, życząc dalszych 

sukcesów.  

Regina Grzymek – dołączając się do podziękowań poprzedniczki, zwróciła się z 

prośbą o większy lokal dla Klubu Seniora. Dodała, że kolejną barierą są schody, które 

utrudniają wejście do  lokalu,  

- zwróciła się z prośbą o uruchomienie na Bulwarach w godzinach wieczornych 

jakiegoś środka lokomocji, który umożliwiłby powrót seniorom do domu,  

- prosi o usytuowanie przystanku autobusowego  w Zawadach Przedmieście, aby 

autobus linii 18 dojechał do Zawad i na następnym rondzie zawróciła i aby tam mogli 

wsiąść. W chwili obecnej autobus jeździ do pierwszego ronda, 

- prośba o pomoc seniorom w znalezieniu odpowiednich osób do drobnych remontów 

w mieszkaniach, 

- prośba o likwidacje barier architektonicznych, dostosowanie chodników. 

Bożena Gryczewska – podziękowała za wsparcie, jakie wszystkie kluby sportowe do 

tej pory otrzymały od Prezydenta i Rady, prosząc równocześnie o odpowiedź: 

- czy wysokość środków, jakie obecnie są przyznawane na sport, będzie na tym 

samym poziomie, czy kwota zostanie podwyższona? 

- czy istnieje możliwość, aby kluby sportowe, te które trenują, szkolna młodzież, były 

zwolnione z opłat za wynajem hali? Podkreśliła, że w chwili obecnej koszt wynajmu 

Sali w jej klubie pochłonął prawie 53% dotacji. 

- Poinformowała,  następnie, że jej klub rezygnuje w grze w I lidze, ponieważ nie mają 

środków finansowych na to, aby grać dalej. Prosi o wyjaśnienie, czy jest możliwość  w 

jakiejkolwiek formie uaktywnić lokalny biznes w kwestii wspierania łomżyńskiego 

sportu.  
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 Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 
 

 Odnosząc się do zadanych pytań wyjaśnił zwrócił uwagę, że skala  poruszanych 

zagadnień jest szeroka. Poruszane tematy wielokrotnie były omawiane na sesjach i 

komisjach, są więc władzom miasta znane. Następnie odniósł się do poszczególnych 

problemów.  

Odnośnie polityki senioralnej stwierdził, że starają się robić wszystko, aby seniorzy w 

mieście czuli się dobrze. Cieszy się, że seniorzy korzystają z Karty Seniora, która daje 

wiele możliwości, ale jak wynika z wypowiedzi zachodzi potrzeba dalszego ich 

rozszerzanie,  nawet prozaiczne kwestie, jak naprawy.  Uważa, że warto nad tym 

tematem pochylić się i być może w już istniejących programach, osoby które będą 

rozpoczynały działalność, w jednym przypadku są usługi remontowe i być może CIS 

spełniałby taka rolę.  

Odnosząc się do kwestii barier architektonicznych zauważył, że temat  był wielokrotnie 

podnoszony i jest znany, starają się minimalizować istniejące bariery. Podkreślił, że 

odniesie się do tych kwestii Prezydent Garlicki.   

Odnosząc się do kwestii autobusów wyjaśnił, że ten postulat był zgłaszany na Radzie 

Seniorów, przekazał  go Dyrektorowi MPK. Jeżeli zaś chodzi o autobus na Bulwary, to 

pomysł bardzo dobry. Przypomniał, że w roku ubiegłym  z inicjatywy seniorów taka 

sytuacja była i nic nie stoi na przeszkodzie, aby w roku bieżącym taka komunikacje po 

zakończeniu imprezy na bulwarach zorganizować.  

Odnosząc się do kwestii Klubu Seniora wyjaśnił, że w chwili obecnej klub działa przy 

ul. Mickiewicza w wynajmowanych przez miasto lokalu. Być może nie spełnia on 

oczekiwań seniorów w chwili obecnej, ale jeszcze trzy lata temu był wystarczający. 

Pojawiła się możliwość dwóch lokali przy ul. M. Skłodowskiej – Curie, które znajdują 

się w zarządzie MPGKiM, wszystko rozbija się jednak o środki. Starają się  pozyskać 

środki z zewnątrz na remont tych budynków. Zaproponował seniorom, że do czasu  

pozyskania środków, na ważne wydarzenia mogą wynajmować  salę mieszczącą i 300 

osób.  

Odnosząc się do kwestii podziału środków  na sport zauważył, że zawsze z podziału 

środków niektórzy będą zadowoleni, inni nie. On osobiście cieszy się z tego, że 

środowisko sportowe docenia to, iż  środków jest więcej, niż kilka lat temu i to dzięki 

przychylności Rady, która uchwala budżet. W roku bieżącym tych środków jest 1 mln 

zł, nie wliczając środków pozakonkursowych, których jest  ok. 120 tys. zł. dodał, że 

podczas konstruowania budżetu na rok bieżący kwotę na zadania konkursowe przyjął 

w takiej wysokości jak na rok 2018, w dyskusjach zwrócono uwagę, że dobrze by było, 

aby w latach następnych tych środków było więcej. Postara się, aby w budżecie roku 

2020 tych środków było więcej,  a Rada zdecyduje, czy tak będzie. Starają się 

sportowców wspierać również w innych formach jak stypendia. Podkreślił, że ubolewa 

nad tym, że  nadchodzący sezon piłkarski będzie uboższy, bo klub piłki ręcznej nie 

przystąpi do rozgrywek I ligi, natomiast  klub piłki nożnej zagra w IV lidze. Ma nadzieję, 

że to się zmieni. Wiadomo, że sporty zespołowe generują bardzo duże koszty i dlatego 
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ten apel o przyciąganie przedsiębiorców do wspierania sportu. Zauważył, że jest to 

temat długi i wszyscy zdają sobie sprawę jak to wygląda.  Miasto wspiera sport, w 

mieście funkcjonuje bardzo dużo klubów i bez zewnętrznego wsparcia, bazując tylko 

na dotacji miasta trudno jest prowadzić działalność. Jeżeli zaś chodzi o wsparcie 

poprzez bonifikat przy wynajmie sali, to zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

zwolnić nie można,  można tylko zastosować bonifikatę i może to być bonifikata 

najniższa, temat pozostawia do dyskusji.   

Odnosząc się do kwestii ŁKS zauważył, że miasto Łomża  wykonało swoje zadanie, 

bo dzięki uprzejmości Rady wsparło ŁKS bardzo mocno, ale efektów to nie przyniosło 

i ŁKS spadł do IV ligi, zabrakło wsparcia zewnętrznego. Uważa, że należy zastanowić 

się co dalej, skład ŁKS oprzeć o wychowanków własnych, którzy będą związani z 

klubem.  

Odnosząc się do pytania Łomża CUP wyjaśnił, że w roku ubiegłym, we współpracy z 

młodym ŁKS odbyła się pierwsza edycja. W roku bieżącym również turniej odbędzie 

się, ale pod koniec sierpnia, na koniec wakacji. Turniej ten ma również pokazać 

współpracę z innymi samorządami. Zaprosili kluby z miast partnerskich oraz kluby 

sportowe z kraju. Turniej jest wspierany przez PGNiG.  

Jeżeli chodzi o kwestię balonu, to znajduje się on w gestii zainteresowań, szukają 

programu, z którego takie środki mogliby wykorzystać.  Ma nadzieję, że środki w 

Ministerstwie Sportu uda się pozyskać, bo zakup takiej hali tylko ze środków własnych 

nie wchodzi w grę.  

Jeżeli chodzi o sporty walki, to jak najbardziej są za,  sporty te stanowią bardzo dobrą 

promocję miasta, również w kraju i pozwalają na wykorzystanie potencjału. Warto więc 

pomyśleć nad tym, aby to kontynuować.  

Odnosząc się do kwestii ekonomii społecznej zauważył, że wielokrotnie podkreśla, że 

to  inicjatywy mieszkańców powodują, iż ekonomia społeczna w danym regionie 

rozwija się. W mieście Łomża funkcjonują instytucje, dzięki którym pojawiają się środki 

na to, że można przekazywać wsparcie dla osób, które są długotrwale bezrobotne, 

które chcą założyć działalność gospodarczą, które chcą się zrzeszać w spółdzielniach 

socjalnych, następnie podał przykłady.  Zauważył, że ostatnio odbyła się gala ekonomii 

społecznej i widział skale osób zaangażowanych w działalność społeczną z Łomży, 

ponad 200 osób było uczestnikami tej gali. Podkreślił, że rolą miasta jest wsparcie tej 

działalności. Miasto jest również otwarte na wszelkie propozycje, które płyną od 

mieszkańców.    

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta  

 Odpowiadając na pytanie dotyczące schodów i braku barierek wyjaśnił, że 

zamierzają przebudować, przearanżować  całą muszlę, aby dostosować ją do imprez 

masowych. Jest to również związane z przebudową oświetlania, słupów, okablowania 

slupów. Jest również przebudowywana infrastruktura, chodniki, będzie nowy parking i 

schody. Część została już wykonana z barierkami, a tam, gdzie nie ma planują 
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wykonać barierki i w to wszystko wpisuje się przebudowa całej ulicy Kapucyńskiej, 

gdzie cały ciąg pieszy zostanie wyposażony w barierki, które będą pomocne 

szczególnie osobom starszym do podejścia pod górę. 

Odnosząc się do pytań dotyczących inwestycji zauważył, że prezydent w poprzedniej 

i tej kadencji konsekwentnie realizuje zadania, które od wielu lat były niepodjęte, tj. 

hala kultury, Filharmonia, dworzec miejski. Zadania te są bardzo trudnymi zadaniami  

do zrealizowania i przez wiele lat nie było na to pomysłu, środków, bądź chęci, aby 

tym się zająć. Oni to uruchomili i w chwili obecnej są na etapie finalizacji tych zadań. 

W przypadku hali kultury już na zewnątrz widać, jak duży zakres został wykonany i do 

końca roku planują zakończenie tej inwestycji. Koszt tej inwestycji jest olbrzymi, bo 

stanowi 16 mln zł wraz z wyposażeniem, jest  dofinansowanie z Ministerstwa Kultury. 

Obiekt ten ma służyć wszystkim mieszkańcom Łomży i będzie czynny od rana do 

późnego wieczora. Hala kultury ma być „kołem zamachowym” ożywienia Starego 

Miasta, które już następuje przez wiele działań podjętych w tym zakresie. 

Odnosząc się do kwestii realizacji Filharmonii zauważył, że jest to trudna inwestycja, 

bardzo specjalistyczna, wymagająca wsparcia zewnętrznych ekspertów i nie obyło się 

też bez problemów. Pierwotne projekty posiadały bardzo wiele błędów, należało je 

poprawiać. W chwili obecnej dokumentacja została już wykonana, został rozpisany 

przetarg, są oferty i jeżeli Rada podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie, 

przetarg zostanie rozstrzygnięty i tym samym do końca roku przyszłego inwestycja 

zostanie zakończona.    

Odnosząc się do kwestii inwestycji dworca autobusowego wyjaśnił, że w chwili obecnej 

są na etapie rozstrzygnięcia wszystkich elementów budowy i do końca października 

zostanie wykonana płyta, a do końca grudnia zostanie wykonana przeszklona wiata z 

peronami, a do kwietnia – maja roku przyszłego ma zostać oddany budynek  dworca 

autobusowego i to zakończy proces inwestycyjny. Obok zostały rozpoczęte prace 

centrum handlowo – usługowego i ta inwestycja obok tej prywatnej odmieni  przestrzeń 

i nada jej nowy blask i będzie to miejsce właściwie zadbane.  

Odnosząc się do kwestii inwestycji drogowych  zwrócił uwagę, że dzieje się bardzo 

dużo, następnie wymienił  inwestycje drogowe wykonane w roku ubiegłym. Podkreślił, 

że są to bardzo ważne inwestycje, które odmieniają miasto i ułatwiają poruszanie się 

po nim zarówno pieszym, jak i kierowcom. Dodał, że miasto aplikowało o środki w 

ramach funduszu dróg samorządowych na 12 zadań i na 9 z nich otrzymało 

dofinansowanie w wysokości polowy wartości inwestycji. W przypadku dwóch 

inwestycji jest to refinansowanie tego, co już się kończy. Dotyczy to Oś. Wschód, gdzie 

inwestycja będzie realizowana w całości i będzie dofinansowana w ramach tego 

funduszu, jak również ul. Szmaragdowa, której otwarcie nastąpi w przyszłym tygodniu. 

Podkreślił, że w ramach tego funduszu aplikowali o środki na ważne ulice, usytuowane 

w centrum miasta, jak ul. Dworna, Rządowa, czy Woziwodzka, a budowa tych ulic 

rozpocznie się jeszcze w tym roku. Będą starać się tak to skoordynować, aby nie 

zablokować całego miasta.    Kolejne ulice, które będą realizowane to: ul. Partyzantów,  

ul. Dmowskiego, ul. Małachowskiego, ul. Wiejska, ul. 3 Maja oraz sięgacz ul. 
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Poznańskiej, ul. Poligonowej. W lipcu będą aplikowali na rok przyszły, aby te ulice 

można było wykonać również z dofinansowania. Dodał, że w aplikowanie wpisuje się 

również przebudowa Starego Rynku. Mają już projekty, są po wszelkich trudnych 

ustaleniach, aplikują w ramach RPO w ramach rewitalizacja o przebudowę Starego 

Rynku i liczą na to, że w roku przyszłym tą budowę rozpoczną, następnie przybliżył 

zakres prac. Dodał, że przebudowa dworca będzie dofinansowana z RPO  na poziomie 

60-70%.  

Odnosząc się do kwestii  przedsiębiorczości i dbałości o rozwój w mieście 

konsekwentnie realizują działania, które rozpoczęli w poprzedniej kadencji. 

Przypomniał, że na początku  poprzedniej kadencji Prezydent powołał Społeczne 

Forum gospodarcze, które było ciałem doradczym  i obiecywali coroczne konferencje  

dotyczące przedsiębiorczości i w szerszych konsultacjach uzyskali wiele głosów, 

czego przedsiębiorcy oczekują, a oczekują pomocy miasta w wymiarze informacji i w 

wymiarze  punktu informacyjnego, jak przebrnąć przez wszystkie procedury dotyczące 

inwestowania, wsparcia, uzyskania wszelkich decyzji i pozwoleń. Przedsiębiorcy 

potrzebują również pomocy w wymiarze integracji środowiska oraz wsparcia w 

wymiarze promocji, docenienia pracy lokalnych przedsiębiorców, promocji 

gospodarczej na zewnątrz. Równolegle do tego oczekiwane jest promowanie terenów 

inwestycyjnych i sprowadzanie inwestorów, zachęta do inwestowania w mieście. 

Zauważył, że wiele się wydarzyło, jest podstrefa SSSE, tereny w zasadzie są 

rozsprzedane, pozostała jedna działka. W wymiarze  spotkań z przedsiębiorcami 

organizowane są śniadania biznesowe, będzie kolejna odsłona  Aniołów Biznesu i 

wokół tego dzieją się kolejne rzeczy, jak spotkania z radcami handlowymi, na których 

lokalni przedsiębiorcy mogli się prezentować i w indywidualnych spotkaniach 

rozpoczynać procesy negocjacyjne dotyczące ich działalności. Podkreślił, że odbędzie 

się debata dotycząca przedsiębiorczości, będzie tez możliwość autoprezentacji 

lokalnych przedsiębiorców i będzie to połączone z wizyta ki8lkudziesięciu radców 

handlowych z wielu krajów nie tylko europejskich, a wydarzy się to we wrześniu i 

będzie połączone z biznesem wschodnim. Podkreślił, że starają się uczestniczyć i 

będą to kontynuować w wymiarze promocji gospodarczej, udziału w targach 

biznesowych, aby tereny inwestycyjne i lokalnych przedsiębiorców doceniać. 

Podkreślił, że bolączka miasta jest fakt, że nie posiadają terenów inwestycyjnych i 

jedynie co mogą zrobić to tereny przygotowywać urbanistycznie pod inwestycje i to 

robią. Już widzą duże zainteresowanie inwestowaniem na tym terenie. Prezydent 

podpisał list intencyjny z Agencją Rozwoju Przemysłu, który skutkuje tym, że Agencja 

zainteresowała się promocja tych terenów inwestycyjnych, miasto musi je tylko 

przygotować urbanistycznie, aby można było na nich inwestować. Dla inwestora jest 

najważniejsze przygotowanie terenów urbanistycznie, jak również skomunikowanie 

miasta z Polską i to się dzieje.    

 Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
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Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął   dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Prezydentowi Miasta Łomża wotum zaufania określony drukiem  171A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała nr 95/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Łomża wotum zaufania – w załączeniu 
 

Ad. 4 a, b 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Przedstawił przebieg procedowania w tym punkcie. Następnie udzielił głosu 

Prezydentowi Miasta. 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 

 

 Zabierając głos podziękował za dyskusję, która odbyła się na posiedzeniach 

Komisji. Podziękował również za uwagi odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu.  

Przedstawił następnie sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2018 rok 

(w załączeniu).  

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Przedstawił uchwałę RIO w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Łomża sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Łomża za 2018 

rok (w załączeniu). 

Wiesław Tadeusz Grzymała - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 Przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu miasta za 2018 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Prezydentowi 

Miasta Łomża za 2018 rok (w załączeniu). 

 Przedstawił również uchwałę RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Łomży (w załączeniu). 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

   Otworzył dyskusję. 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono 
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Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

Zamknął   dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok,  określony drukiem  174A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała nr 96/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok – w załączeniu 

 Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Prezydentowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok , określony 

drukiem nr 174B. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała nr 97/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 rok  - w załączeniu. 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 
 

 Podziękował za dyskusje na komisjach i za wyniki glosowania. Ma nadzieję, że 

współpraca nadal będzie układała się dobrze.  

Ad. 5 a, b 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Agnieszka Białobrzewska – Przewodnicząca Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej  

                                                i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2019 r.  (w załączeniu). 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Przedstawił opinię Komisji Sportu, Turystyki  i Rekreacji w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2019 r. (w załączeniu do protokołu). 
 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawił opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2019 r. (w załączeniu do protokołu). 
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Marianna Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawiła opinie Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2019 - 2031  (w załączeniu 

do protokołu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok 

(w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018 -2031   określony drukiem nr 187 B. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw   

i wstrzymujących. 

 

Uchwała Nr 98/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 26 czerwca 2019 r. 

 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 
2019– 2032  – w załączeniu 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2019 rok określony drukiem nr  188B. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr 99/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 26 czerwca  2019 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2019   – w załączeniu. 

Ad. 6 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Przedstawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania 

Przestrzennego (w załączeniu do protokołu). 

 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany  Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Łomża 

określony drukiem nr  177A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 100/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie  zmiany  Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Łomża – w załączeniu 
 

Ad. 7 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Agnieszka Białobrzewska – Przewodnicząca Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej  

                                                i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Miastem Łomża, a Gminą Wizna 

w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy określony  drukiem nr 168A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło  20 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 

 
Uchwała nr 101/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Miastem Łomża, 

a Gminą Wizna w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy – w załączeniu 
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Ad. 8 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Agnieszka Białobrzewska – Przewodnicząca Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej  

                                                i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 
(w załączeniu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Miastem Łomża, a Gminą 

Miastkowo w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy określony drukiem  

nr 169A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 19  radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 102/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Miastem Łomża, 
a Gminą Miastkowo w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy – w 
załączeniu 
 
Ad. 9 a, b 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawił opinię Komisji Edukacji i Kultury (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

dostosowania nazwy Policealnej Szkoły Zawodowej nr 1 wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży określony drukiem  

nr 170A. 
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 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 103/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie dostosowania nazwy Policealnej Szkoły Zawodowej nr 1 wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży – w 
załączeniu 
 

Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dostosowania 

nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych nr 1 wchodzącej w skład Zespołu Centrów 

Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Łomży określony drukiem nr 170B. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 18  radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 104/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie  dostosowania nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych nr 1 
wchodzącej w skład Zespołu Centrów Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego 
w Łomży  – w załączeniu 
 

Ad. 10 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawił opinię Komisji Edukacji i Kultury (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Łomżyńskiego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 

określony drukiem nr 175A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
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Uchwała nr 105/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie przyjęcia Łomżyńskiego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży – w załączeniu 
 

Ad. 11 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Agnieszka Białobrzewska – Przewodnicząca Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej  
                                                i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego określony drukiem  

nr 167A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 106/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie  określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – w 
załączeniu 
 

Ad. 12 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
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Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości położonej  

w Łomży, przy ul. Geodetów określony drukiem nr 179A. 

Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  1 wstrzymującym się. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 107/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 
nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Geodetów – w załączeniu 
 

Ad. 13 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości położonej  

w Łomży, przy ul. Fabrycznej określony drukiem 180A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przy braku głosów przeciw  i  1 

wstrzymującym się. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 108/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 
nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Fabrycznej – w załączeniu 
 

Ad. 14 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 
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Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Łomży, przy ul. Zjazd i przy 

ul. Sybiraków określony drukiem nr 196A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przy braku głosów przeciw  i  1 

wstrzymującym się. Rada  uchwałę podjęła. 

 

Uchwała nr 109/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Łomży, 
przy ul. Zjazd i przy ul. Sybiraków – w załączeniu 
 
Ad. 15 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Wprowadzając do tematu poinformował, że w związku z rozpoczęciem prac 

związanych z wyborami ławników, należy powołać zespół, który będzie opiniował  

kandydatów. Prosi więc o zgłaszanie kandydatów do pracy w zespole. 

Maciej A. Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady  

Zgłosił kandydaturę radnego Piotra Serdyńskiego, który wyraził zgodę. 

Alicja Konopka – radna 

 Zgłosiła kandydaturę radnej Hanki Gałązka, która wyraziła zgodę. 

Dariusz Domasiewicz  – Wiceprzewodniczący Rady  

Zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Podsiadło, który wyraził zgodę. 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  

Zgłosił kandydaturę radnego Ireneusza Waldemara Cieślika, który wyraził 

zgodę. 

Edyta Śledziewska – radna 

Zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Oszkinisa, który wyraził zgodę  
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Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął listę i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego  

i Sądu Rejonowego w Łomży. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw   

i  wstrzymujących. Rada  uchwałę podjęła. 
 

Uchwała nr 110/XI/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 

Okręgowego i Sądu Rejonowego w Łomży – w załączeniu 
 

Ad. 16 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Agnieszka Białobrzewska – Przewodnicząca Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej  

                                                i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie pozytywną ocenę realizację strategii 

rozwiązywania problemów społecznych miasta Łomża za 2018 r. 

Rada w wyniku głosowania 22 za, przy braku głosów przeciw  i  wstrzymujących się 

pozytywnie oceniła realizację strategii rozwiązywania problemów społecznych miasta 

Łomża za 2018 r.  

 

Ad. 17 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Przedstawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania 

Przestrzennego (w załączeniu do protokołu). 
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Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania  21 za, przy braku głosów przeciw  i  wstrzymujących się 

pozytywnie oceniła  realizację Programu Rozwoju Przedsiębiorczości za 2018 rok.  

Ad. 18 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie pism skierowanych do rady. 

Maciej A. Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady  

 Przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady od ostatniej sesji: 

1) Pismo Powiatowego Urzędu Pracy informujące o przeprowadzeniu badań 

dotyczących deficytów w kierunkach zawodów u pracodawców na terenie 

Miasta Łomża.  

2) Pismo obywatela z prośbą o uhonorowanie, wparcie i pamięć o Panu 

Zygmuncie Kotara – a/a 

3) Odpowiedź na pismo dotyczące wniosku Prezesa Łomżyńskiego Towarzystwa 

Naukowego im. Wagów w sprawie rozważenia możliwości zwolnienia  

lub zmniejszenia opłat za użytkowanie lokali w budynku miejskiej biblioteki- a/a 

4) Pisma z Okręgowego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego  

w Łomży dotyczące budynków na działce oraz sytuacji, które ma miejsce  

w obiektach zarządzanych przez MOSiR, a dotyczy pracy ratowników wodnych 

– a/a 

5) Pismo Rady Osiedla Nr 6 w  sprawie podjęcia działań propagujących program 

„Czyste powietrze” – a/a 

6) Pismo SOSPiN „Edukator” w sprawie przydzielenia dotacji bądź wnioskowania 

o dotację w trybie art.60 ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 - a/a 

7) Odpowiedz na pismo mieszkańca w sprawie zastrzeżeń dotyczących wyborów 

Rady Osiedla nr 11 – a/a 

8) Zaproszenie na imprezę wodniacką „Wyścigi Pychówek”. 

 

Ad. 19 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o zgłaszanie spraw i problemów. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Wracając do  debaty, która odbyła się w  punkcie 3 obrad i uwagi 

Przewodniczącego, żeby zapoznał się z ustawą o samorządzie gminnym w sprawie 

debaty nad raportem  o stanie miasta, zacytował treść art. 28 aa pkt.5”.  Stwierdził 
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następnie, że „takie wywody Przewodniczącego nie są pierwszymi”. Jako przykład 

zwrócił uwagę na prowadzenie sesji uroczystej, która  odbyła się niedawno, a podczas 

której  „takie wywody, żeby załatwiał środki, skierował do  Marszałka Olbrysia”. Jego 

zdaniem takie zachowanie jest nie na miejscu. Poprosił Wiceprzewodniczących, „żeby, 

jeśli Pan Przewodniczący nie daje rady, to pomogli mu”. 

Hanka Gałązka – radna 

Stwierdziła, że chciałaby poinformować a jednocześnie podziękować. 

Rozpoczynają już dzisiaj XIX Polonijne Igrzyska Młodzieży Szkolnej z 7 krajów. Będzie 

to duże wydarzenie, gdzie będzie ponad 600 uczestników z zagranicy. Jutro  

o dziesiątej jest uroczyste otwarcie. Chciałaby zwrócić się do mieszkańców miasta, bo 

30, w niedzielę o godzinie 17 na Starym Rynku będzie koncert polonijnych zespołów. 

Warto to zobaczyć, wstęp wolny, zaprasza serdecznie. Podziękowała za to, że 

impreza może mieć miejsce dzięki wspaniałej współpracy z miastem, z Panem 

Prezydentem, z MOSiR i z 7 szkołami łomżyńskimi, które od wielu lat angażują się  

w tą organizację, a szczególnie uczniowskie kluby sportowe, ich trenerzy 

wyspecjalizowani w dyscyplinach, które sami jako turnieje organizują. Zaprosiła 

radnych na uroczyste otwarcie.  

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 W związku z wyczerpaniem porządku dziennego zamknął obrady XI zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej Łomży.  

                        Przewodniczący 
                   Rady Miejskiej Łomży 
 
                        Jan Olszewski 
Protokołowały: 
 

D. Śleszyńska 
 

I. Jankiewicz 
 


